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Mgr. Ostrožovič: 

Ja mám podnet od občanov, ktorý sa týka kruhovej križovatky pri Berehove. Je to taká menšia 

kruhová križovatka a z toho vlastne ten podnet vyplýva. Mnoho občanov ma oslovilo s tým, 

že by bolo nejakým vhodným spôsobom zabezpečiť zníženie rýchlosti, keďže značku „Daj 

prednosť v jazde“, nerešpektujú hlavne vodiči, ktorí idú z jedného alebo druhého smeru po 

bývalej hlavnej ceste, pretože už na tej križovatke vlastne nie je žiadna hlavná cesta. Stalo sa 

tam takmer mnoho kolízií, kde vlastne prednosť v jazde, nerešpektujú tí vodiči prichádzajúci 

z jedného alebo z druhého smeru na tej hlavnej ulici. Ja mám taký návrh, že mohli by sme tam 

dať napríklad zníženie rýchlosti na 30 km. Poprípade ďalším takým riešením by bolo 

inštalácia nie retardérov alebo spomaľovačov, ale len nejaké akustické brzdy, to sú také biele 

pruhy, ktoré takým akustickým spôsobom, rapkaním, upozornia vodičov na to, aby spomalili 

tú jazdu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Je pravdou to, že počet takýchto situácií sa postupne znižuje, je to zrejme aj osvetovou 

a hliadkovacou činnosťou štátnej polície ale aj mestskej polície, ktorá monitoruje priestory 

hlavne v blízkosti škôl a verejných inštitúcií. Samozrejme budeme túto vec konzultovať 

s dopravným inšpektorátom, ako inštitúciou, ktorá má rozhodujúcu právomoc hlavne 

o rozhodovaní, riadení cestnej premávky. Budeme sa snažiť vytvoriť podmienky tak, aby sa 

takéto situácie už neopakovali alebo vo veľkej miere eliminovali. Je treba povedať aj to, že 

v mnohých prípadoch je táto situácia spôsobená aj tým, že vodiči si ešte stále zvykajú. 

Niekedy táto hlavná ulica bola takmer bez prekážok, častokrát sme sa stretávali s problémom 

zvyšovania rýchlosti. V nadväznosti na to boli umiestnené retardéry pri niektorých 

priechodoch, čo bola otázka, ktorú sme riešili v minulých funkčných obdobiach. Ale 

všeobecne môžeme konštatovať aj na základe správy, ktorá sa predkladá do zastupiteľstva zo 

strany polície, aj na základe výročných správ policajného zboru, že miera alebo počet 

dopravných nehôd sa znižuje na hlavnej ulici a to je ten asi najpodstatnejší faktor. Ale určite 

aj takéto podnety sú dobré tak zo strany vás ako aj obyvateľov, pretože môžu viesť 

k zlepšeniu situácie a budeme sa snažiť tie podmienky prispôsobiť tak, aby sa toto riziko 

eliminovalo.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


